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Politechnika Świętokrzyska zainaugurowała rok
akademicki

Politechnika Świętokrzyska uroczyście rozpoczęła rok akademicki. Uroczystość połączona
była z otwarciem nowoczesnego gmachu naukowo-dydaktycznego ENERGIS. Gośćmi
inauguracji byli: przewodniczący Sejmiku Tadeusz Kowalczyk, wiceprzewodniczący
Włodzimierz Stępień, wicemarszałek Grzegorz Świercz, członek Zarządu Województwa Jan
Maćkowiak, Sekretarz Województwa Bernard Antos oraz Jacek Kowalczyk, dyrektor
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego.  –
To budynek wyjątkowy o powierzchni ponad 4800 m kw. z 22 salami dydaktycznymi –
znajdują się w nim sale ćwiczeniowo-projektowe, seminaryjne, audytoryjne, pracownie
komputerowe, dydaktyczne, a co najważniejsze nowoczesne laboratoria – odnawialnych
źródeł energetycznych, systemów inteligentnych w obiektach, wymiany odzysku ciepła i
ochrony klimatu – podkreślał rektor Stanisław Adamczak. Przypomniał historię jego
powstawania, która rozpoczęła się w 2009 roku – wówczas odbyło się podpisanie umowy o
finansowanie projektu. W lipcu 2010 roku – podpisanie umowy na budowę budynku
ENERGIS z firmą Dorbud. Już we wrześniu 2010 roku wbita została pierwsza łopata, a w
marcu 2011 r. przy udziale minister nauki i szkolnictwa wyższego Barbary Kudryckiej
odbyło się wmurowanie kamienia węgielnego.

W bieżącym roku akademickim po raz pierwszy w historii Politechniki Świętokrzyskiej nie
było dodatkowej rekrutacji we wrześniu. Studia rozpoczęło o około 400 osób więcej niż
przed rokiem.
– Z jednej strony studiom na kierunkach technicznych towarzyszy coraz większe
zainteresowanie, jednak zdaniem przedsiębiorców absolwenci nie są w pełni przygotowani
do pracy zawodowej. Wprowadzimy zatem przedmioty, które podniosą praktyczne
umiejętności m.in. prowadzenia dyskusji, sporządzania analiz, pisania pism, a nawet
stosownego zachowania – mówił o planach uczelni prof. Stanisław Adamczak.

Politechnika Świętokrzyska kształci obecnie studentów na 16 kierunkach studiów. – Należy
myśleć o powołaniu nowych kierunków, ale w sposób rozważny. Staramy się
umiędzynarodowić studia na politechnice korzystając z projektów Regionalnego Programu
Operacyjnego Kapitał Ludzki. Na każdym wydziale będzie jeden kierunek studiów
pierwszego stopnia w języku angielskim – podkreślał rektor uczelni. Przypomniał również o



Politechnika Świętokrzyska zainaugurowała rok akademicki | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Politechnika Świętokrzyska
zainaugurowała rok akademicki | 2

powołaniu kolejnego piątego wydziału cieszącego się na uczelni bardzo dużą popularnością.
– Wydział Budownictwa Inżynierii Środowiska został podzielony na Wydział Budownictwa i
Architektury, będący kontynuatorem poprzedniego oraz nowy – Wydział Inżynierii
Środowiska Geomatyki Energetyki – dodał rektor PŚ. Kolejnym obszarem działalności PŚ
jest i będzie rozwój badań naukowych i współpracy z przemysłem, a także rozwój kadry
naukowej. 

Wykład inauguracyjny wygłosił  Olgierd Dziekoński, sekretarz stanu w Kancelarii
Prezydenta RP.
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